



Product Information Sheet

Reference: _____

牌子 / Brand	YA-MAN
型號 / Model	STA-189P-HK
原產地 / Place of manufacture	日本 / JAPAN
系統要求 / System Requirements	N/A
主要功能 / Key features	<p>*內置剃刀設備，剃毛及彩光脫毛同時進行，不需額外的事前護理</p> <p>*連續照射模式:</p> <ul style="list-style-type: none">- 5次照射連發- 建議護理大範圍肌膚例如手臂及腿部，更快捷、更方便- 全身護理只需六分半鐘[^]- 5個強度級別 <p>*單發模式:</p> <ul style="list-style-type: none">- 每次按下按鈕時都會進行閃光照射- 於護理個別身體部位如上唇、腋下時- 5個強度級別 <p>*燈頭可用 20 萬次</p> <p>*剔除紫外線等有害波長，並覆蓋大範圍的波長，讓脫毛效果顯著，適合亞洲人使用</p> <p>*備有安全功能，當照射口沒有於皮膚上完全覆蓋時不會照射彩光</p> <p>*護理範圍: 大燈頭- 4cm² 及面部或比基尼護理頭- 1.2cm²</p> <p>*世界通用電壓</p> <p>*日本製造</p> <p>[^]剃毛及彩光 (1 級) 同時使用，適用於腋下，下手臂，小腿，大腿。資料由日本 YA-MAN 提供</p> <p>* Built-in shaver. IPL hair removal & shaving at the same time, pre-preparation is not required</p> <p>* Consecutive Flash mode:</p> <ul style="list-style-type: none">- 5 Flashes- Recommended for treating arms and legs quickly- Six and a half minutes for entire body[^]- 5 intensity levels <p>* Single Flash mode:</p> <ul style="list-style-type: none">- The flash is emitted each time you press the button- Recommend for body-on-spot treatment- 5 intensity levels <p>* Light bulb can use for 200,000 flashes</p> <p>* Cuts harmful wavelengths such as UV rays, include wide range wavelength that is suitable for hair removal and Asian skin</p> <p>* Safety touch sensor, flash does not emit unless the treatment window is covered</p> <p>* Size of treatment area: 4cm² with large attachment, 1.2cm² with face/bikini attachment</p> <p>* World-Wide Voltage</p> <p>* Made in Japan</p> <p>[^]Shave and flash (level 1) used at the same time, apply on both underarms, lower arms, lower legs, upper legs. Source from YA-MAN, Japan</p>
接頭 / Connectors	N/A
螢幕 / Display	N/A
配套 / Packaging List	<ul style="list-style-type: none">- 脫毛器- 彩光照射護理頭 (已裝置在脫毛器上)- 剃毛護理頭 (已裝置在脫毛器上)- 面部或比基尼護理頭- 充電器- 使用說明 <ul style="list-style-type: none">- Main Unit- Built-in Lamp cap- Built-in shaver- Face or bikini attachment- AC Adapter- User Guide
產品價格 / Price	請參照銷售備忘錄/發票 As per Sales Memo/Invoice
附加費 / Additional Delivery Charge	N/A
保修人身份 / Identity of repair service provider	Jebsen Consumer Products Service Centre 捷成消費品服務中心
保修地址 / Repair service address	九龍旺角太子道西 193 號新世紀廣場第 2 座 19 樓 1917-1920 室 Unit 1917 – 1920, 19/F, Tower 2, Grand Century Place, 193 Prince Edward Road West, Mongkok, Kowloon



換貨政策 / Exchange policy		你可於銷售單日期起計 14 天之內攜同流動通訊設備到我們的門市更換一次，詳情請參閱銷售單之條款及細則。 You may exchange the Mobile Equipment once within 14 days of the date of Sales Memo by returning the Mobile Equipment to our shops. Please refer to the terms and conditions on the Sales Memo for details.
保修期 Warranty period	主機 / Main Unit	1 年 請登入公司網頁填妥保用登記表格： http://hk.jebsenconsumer.com/warranty-info-page For warranty registration, please visit and register online: http://hk.jebsenconsumer.com/warranty-info-page
	配件 / Accessory	N/A
詳細規格，請瀏覽 For details specification, please browse		http://hk.jebsenconsumer.com/hc-beaute-pure-hydrogen-water-bottle.html

上述產品資料摘錄自生產商/供應商文獻及/或由生產商/供應商所提供之資料

The above information is extracted from literature and / or information on this product by manufacturer / supplier.

Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited / CSL Mobile Limited 香港移動通訊有限公司

查詢熱線 Enquiry hotline: 2512 3123

<http://www.hkcsl.com>